



## مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

In accordance with QFC Law No. (7) of the Year 2005 and the Regulations made pursuant thereof, the Qatar Financial Center Authority hereby grants a licence to

### **Precision Capital LLC**

#### QFC Number 01455

to carry on the following activities:

- The business activities of Holding Company Activities in accordance with Article 20 of the Special Company Regulations including:
- 1. holding and maintaining one or more subsidiaries;
- granting any type of security interest over its assets (tangible or intangible, including but not limited to receivables, shares, real or personal rights, interests, options or privileges of any kind whatsoever in, over or in respect of any such asset) for its own

وفقاً لأحكام القانون رقم (7) لسنة 2005 بإصدار قانون مركز قطر للمال والأنظمة الصادرة بموجبه، تُرخص هيئة مركز قطر للمال

بريسجن كابيتل ذ.م.م رقم الترخيص ١٤٥٥ ·

لمزاولة الأنشط\_ة المذك\_ورة أدناه:

- أنشطة أعمال الشركات القابضة وفقاً للمادة ٢٠ من أنظمة الشركات ذات الأغراض الخاصة ويتضمن ذلك:
  - 1. تملك شركة تابعة واحدة أو أكثر،
- 2. منح أي نوع من الحقوق الضمانية على أصولها (سواء الملموسة أو غير الملموسة، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر المستحقات أو الأسهم أو الحقوق العقارية أو الشخصية أو المصالح أو الخيارات

نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطــــر للمـــال Qatar Financial Centre





### مركز قطر للمال

Licence

ترخيص

benefit or for the benefit of any entity within the Holding Company Group;

- 3. providing an indemnity, guarantee or similar support to any third party for its own benefit or for the benefit of any Entity within the Holding Company Group;
- 4. the acquisition, holding or disposal of any interest in any asset whether tangible or intangible for its own benefit or for the benefit of any Entity within the Holding Company Group.
- 5. providing any type of loan or other form of financing to any Entity within the Holding Company Group; and
- 6. any activities which are ancillary to the activities set out under (1) to (5) above.

- أو الامتيازات من أي نوع على هذه الأصول أو ما يتعلق بها لمصلحتها الخاصة أو لصالح أي كيان داخل مجموعة الشركات القابضة،
- 3. تقديم تعويض أو ضمان أو دعم مماثال للغير وذلك لصالحها أو لصالح أيّ كيان ضمن مجموعة الشركة القابضة،
- 4. الاستحواذ على الأصول أو حيازتها أو التصرف فيها سواء أكانت ملموسة أو غير ملموسة لصالحها أو لصالح أي كيان ضمن مجموعة الشركة القائضة،
- 5. تقديم أي نوع من أنواع القروض أو أي شكل من أشكال التمويل لأي كيان ضمن مجموعة الشركة القابضة،
- أي أنشـــطة مكمّلـــة ذات صــلة بالأنشــطة الموضـحة في الفقــرات مــن
  إلى (٥) أعلاه.



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





## مركز قطر للمسال

Licence

ترخيص

in or from the Qatar Financial Centre subject to the following conditions and restrictions:

- While conducting the activities described in (1) to (6) above, Precision Capital LLC must ensure that its business activities and the services that it provides do not involve any activity that falls within the Specified Activities provided for in Part 2 of Schedule 3 to the Financial Services Regulations unless it has first obtained the authorisation from the QFC Regulatory Authority that is required for the conduct of the relevant activity; and
- Precision Capital LLC shall not commence any activity until the Non-QFC Company is deregistered in the Original Jurisdiction.

في أو من خلال مركز قطر للمال وفقاً للشروط والقيود والمتطلبات التالية:

- يجب على بريسجن كابيتل ذ.م.م أثناء قيامها بالأنشطة الموضحة في (١) إلى (٦) أعسلاه أن تضمن أن أنشطتها التجارية وخدماتها لا تنظوي على أي نشاط يقع ضمن الأنشطة المحددة المنصوص عليها في الجزء ٢ من الملحق رقم ٣ من أنظمة الخدمات المالية، إلا في حالة الحصول على موافقة مسبقة من هيئة تنظيم مركز قطر للمال
- لا يسمح لبريسجن كابيتل ذ.م.م بالبدء في أى نشاط إلا بعد أن تكون قصد ألغت تسجيلها في محلها الأصلى.



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre





# مركز قطر للمسال

Licence

تــرخيــص

Issued at the Qatar Financial Centre, Doha, on:

أصــــدر في مركز قطر للمال، الدوحة، بتاريـــخ:

24 January 2023

۲۰۲۳ ینایر ۲۰۲۳

Expiry date of Licence

تاريخ انتهاء الترخيـص

31 January 2024

۳۱ ینایر ۲۰۲۶

This licence supersedes and replaces any previous licence issued to **Precision Capital LLC** (if any).

هـــذا الترخيــــص يحــل محــل ويلــغي أي ترخيـــص سابــــق صـــادر لــ بريسـجن كابيتل ذ.م.م (إن وجد).



نائب الرئيس التنفيذي والرئيس التنفيذي للشؤون القانونية Deputy CEO and Chief Legal Officer



مركـــز قطـــر للمـــال Qatar Financial Centre